


لََوّّن
عالمََك

 نعاني من اضطرابات تحكم الاضاءة التقليدية بنا كبشرْْ ، وإرتفاع أسعار خيارات الإضاءات

 الإضافية الأخرى ، مع تقليل مميزات مهمة جدا كالتحكم بقوة وشدة الإضاءة ولونها

وموقعها وإلى آخر المشاكل الخاصة بقرائتك لهذا النص صباحاًً او مساءًً

 يشتكي البعض من صداع مزمن أو اعتلال بالحاله المزاجية ، أو إحتياج لإضاءة تفهم

رغبته البسيطة ، ويكون مضطر لتحمل الحال المتوفر في ذاك الموقع مع الأسف

، البشر  السعادة بشكل معياري لكافة مستويات  المنتجات مبدأ إضافة   تنتهج هذة 

 وتتميز بقيّّمْْ عميقة من أهمها تعدد الإستخدامات ، ومواكبة التطور التكنولوجي ،

بالسعر المناسب لأداء يفوق التوقعات بجودة راقية تليق بمستخدميها



 ألوان حياتك
صار تقدر تسمعها مع سكاينج

Product Name : RGB SOUND SKYING

Model Number : W2023-SKCK-2

Product size : 12mm (width) *36mm (height) *4.8 mm (thickness)
 
Product Color : RGB
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V This product may work abnormally, greater than 6V, may cause 
permanent damage to this product.

Working current :
When the LED is fully turned on in dark light, the workflow is 70mA, and the maximum impulse 
current that can withstand is 300mA;

Maximum power during operation : 0.36W

Product functions :
This product uses USB power supply ,Compatible with computer charger, charging bank, and 
USB interface on the cable board.

After plugging in the USB power, the product will determine whether to turn on the LED through 
the light-sensitive component. the LED will turn off when the light line is strong, the LED will turn 
on when the light is weak.

The light color is determined by 13 pieces of 3014 light beads on the light board.Including but 
not limited to: White, warm white, pink, purple, blue, green, yellow, ultraviolet and so on.

 منتج اضاءة متعدد الاستخدامات  ، وحدة اضاءة تحمل جميع الألوان الرئيسية

لمخارج لها  محول  يتوفر  كما   ، مخرج             او  منفذ  اي  على  تعمل  بأنها  تتميز 

 الــ                       والـ                       ،تستطيع تحويلها للاستشعار الصوتي حيث تعمل 

المنتج خلف  من  باللمس  الالوان  تغيير  يتم   ، لها  المحيط  الصوت  بحسب  ، الاضاءة 

 تتحكم بقوة الاضاءة ) تقليل او زيادة ( الاضاءة من خلال اللمس المطول خلف المنتج

 )ديمر(

 مقاومة للصدمات وظروف الاستخدام المختلفة يستطيع استخدامها كل الجنسين من

 ٧سنوات الى ٧٠ سنه

 يتوفر بها مكان خاص للتعليق لاستخدامها مع المفاتيح الخاصة

تعتبر أصغر وحدة اضاءة كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

 استخداماتها : السيارة / المنزل / بطارية تحويلها الى كشاف / الجوال توصيله كهربائية

 / كمبيوتر / شاشة تلفاز  / واي منفذ

USB

USB

RGB

Type-cI Phone 



الألوان
تصنع إبتسامتكم

Product Name : DANCING LED LIGHT

Model Number : W2023-CK-1

Product size : 12mm (width) *42mm (height) *6.5mm (thickness)
 
Product Color : RGB
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V this product may work
abnormally,Greater than 6V May cause permanent damage to the product.

Working current :
Red, green, blue monochrome on the current is 75mA,The current of the White color is 220MA 
when the red,green and blue three colors are bright at the same time and the gradient current 
of seven colors will fluctuate around 165mA.

Maximum power during operation : 1.2W

Product functions :
This product uses USB power supply, compatible with computers, chargers, power banks, and 
USB interfaces on the cable board.

This product can switch the lighting mode by touching the top of the light panel.

The light mode has a blackout memory .

منتج اضاءة متعدد الاستخدامات  ، وحدة اضاءة متعددة الالوان والخواص

لمخارج لها  محول  يتوفر  كما   ، مخرج             او  منفذ  اي  على  تعمل  بأنها  تتميز 

 ،الــ                       والـ 

 يتم تغيير الالوان باللمس من خلف المنتج ،تتحكم بقوة الاضاءة ) تقليل او زيادة ( الاضاءة

 من خلال اللمس المطول خلف المنتج  )ديمر(

 مقاومة للصدمات وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطيع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه

 يتوفر بها مكان خاص للتعليق لاستخدامها مع المفاتيح الخاصة

تعتبر أصغر وحدة اضاءة كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

 استخداماتها : السيارة / المنزل / بطارية تحويلها الى كشاف / الجوال توصيله كهربائية

 / كمبيوتر / شاشة تلفاز  / واي منفذ

USB

USB

Type-cI Phone 



 الإحتفال والبهجة
أسهل مع سكاينج

Product Name : PARTY LED LIGHT

Model Number : W2023-CK-1

Product size : 12mm (width) *42mm (height) *6.5mm (thickness)
 
Product Color : RGB
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V this product may work
abnormally,Greater than 6V May cause permanent damage to the product.

Working current :
Red, green, blue monochrome on the current is 75mA,The current of the White color is 220MA 
when the red,green and blue three colors are bright at the same time and the gradient current 
of seven colors will fluctuate around 165mA.

Maximum power during operation : 1.2W

Product functions :
This product uses USB power supply, compatible with computers, chargers, power banks, and 
USB interfaces on the cable board.

This product can switch the lighting mode by touching the top of the light panel.

The light mode has a blackout memory .

تستطيع والخواص  الالوان  متعددة  اضاءة  وحدة   ، الاستخدامات   متعدد  اضاءة   منتج 

تحويلها للاستشعار الصوتي حيث تعمل الاضاءة بحسب الصوت المحيط لها

لمخارج لها  محول  يتوفر  كما   ، مخرج             او  منفذ  اي  على  تعمل  بأنها  تتميز 

 الــ                       والـ                         ، يتم تغيير الالوان باللمس من خلف المنتج ،تتحكم 

بقوة الاضاءة ) تقليل او زيادة ( الاضاءة من خلال اللمس المطول خلف المنتج

 (ديمر)  

 مقاومة للصدمات وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطيع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه

 يتوفر بها مكان خاص للتعليق لاستخدامها مع المفاتيح الخاصة

تعتبر أصغر وحدة اضاءة كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

 استخداماتها : السيارة / المنزل / بطارية تحويلها الى كشاف / الجوال توصيله كهربائية

 / كمبيوتر / شاشة تلفاز  / واي منفذ

USB

USB

Type-cI Phone 



إضاءة
لما خلف الكواليس

Product Name : UV LED LIGHT

Model Number : W2023-CK-2

Product size : 12mm ( width ) *42mm ( height ) *4.5mm ( thickness )
 
Product Color : ْUV
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V This product may
work abnormally ,greater than 6V, may cause permanent damage to this product .

Working current :
The working current is 230mA when the light is full , and the working current is between 60-
230mA when the light is low .

Maximum power during operation : 1.2W

Product functions :
This product is powered by USB, compatible with computer, Charger, charging treasure, as well 
as the cable plug on the USB interface This product power-on the default is the off state, the 
touch will switch in the on and off state. 

When the light is on, long press on the touch point will adjust the brightness of the light.

The light color is determined by 6 pieces of 5730 light beads on the light board .Including but not 
limited to: white warm white powder violet blue green yellow ultraviolet ray and so on.

 منتج اضاءة متعدد الاستخدامات  ، وحدة اضاءة تنتج درجة ضوء فوق البنفسجية

لمخارج لها  محول  يتوفر  كما   ، مخرج             او  منفذ  اي  على  تعمل  بأنها  تتميز 

 الــ                       والـ                         ، يتم تشغيل الاضاءة من الخلف من خلال اللمس 

 ،تتحكم بقوة الاضاءة ) تقليل او زيادة ( الاضاءة من خلال اللمس المطول خلف المنتج

 )ديمر(

 مقاومة للصدمات وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطيع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه

 يتوفر بها مكان خاص للتعليق لاستخدامها مع المفاتيح الخاصة

تعتبر أصغر وحدة اضاءة كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

 استخداماتها : السيارة / المنزل / بطارية تحويلها الى كشاف / الجوال توصيله كهربائية

 / كمبيوتر / شاشة تلفاز  / واي منفذ

USB

USB

Type-cI Phone 



التغيير إحتياج كوُُنِِي
وهو متوفر الآن

Product Name : Moon Light Warm

Model Number : W2023-GG-1

Product size : 12mm (width) *36mm (height) *4.8 mm (thickness)
 
Product Color : Warm
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V This product may work abnormally, greater than 6V, may cause 
permanent damage to this product.

Working current :
When the LED is fully turned on in dark light, the workflow is 70mA, and the maximum impulse 
current that can withstand is 300mA;

Maximum power during operation : 0.36W

Product functions :
This product uses USB power supply ,Compatible with computer charger, charging bank, and 
USB interface on the cable board.

After plugging in the USB power, the product will determine whether to turn on the LED through 
the light-sensitive component. the LED will turn off when the light line is strong, the LED will turn 
on when the light is weak.

The light color is determined by 13 pieces of 3014 light beads on the light board.Including but 
not limited to: White, warm white, pink, purple, blue, green, yellow, ultraviolet and so on.

وحدة إضاءة ، على شكل قمر لون اصفر مع كاشف إستشعار

 

 إضاءة للتحكم الآلي ، يسهل الحياة من خلال تشغيل الوحدة اثناء انعدام النور تلقائياًً ،

للصدمات مقاومة   ، الصناعية  او  الطبيعية  الإضاءة  توفر  عند  تلقائيا  اطفائها   ويتم 

 وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطبع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه تعتبر أصغر وحدة اضاءة

 كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

/ / كمبيوتر  توصيله كهربائية    / الجوال   / بطارية   / المنزل   / السيارة   :  إستخداماتها 

USB شاشة تلفاز  / واي منفذ



الأحلام ألوانها كثيرة
جمعنها لك بإتقان

Product Name : Moon Light Blue

Model Number : W2023-GG-1

Product size : 12mm (width) *36mm (height) *4.8 mm (thickness)
 
Product Color : Blue
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V This product may work abnormally, greater than 6V, may cause 
permanent damage to this product.

Working current :
When the LED is fully turned on in dark light, the workflow is 70mA, and the maximum impulse 
current that can withstand is 300mA;

Maximum power during operation : 0.36W

Product functions :
This product uses USB power supply ,Compatible with computer charger, charging bank, and 
USB interface on the cable board.

After plugging in the USB power, the product will determine whether to turn on the LED through 
the light-sensitive component. the LED will turn off when the light line is strong, the LED will turn 
on when the light is weak.

The light color is determined by 13 pieces of 3014 light beads on the light board.Including but 
not limited to: White, warm white, pink, purple, blue, green, yellow, ultraviolet and so on.

وحدة إضاءة ، على شكل قمر لون ازرق مع كاشف استشعار

 

 اضاءة للتحكم الآلي ، يسهل الحياة من خلال تشغيل الوحدة اثناء انعدام النور تلقائياًً ،

للصدمات مقاومة   ، الصناعية  او  الطبيعية  الإضاءة  توفر  عند  تلقائيا  اطفائها   ويتم 

 وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطبع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه تعتبر أصغر وحدة اضاءة

 كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

/ / كمبيوتر  توصيله كهربائية    / الجوال   / بطارية   / المنزل   / السيارة   :  استخداماتها 

USB شاشة تلفاز  / واي منفذ



 تحكمك بالإضاءة
يضيف لحياتك رشاقة

Product Name : Moon Light Pink

Model Number : W2023-GG-1

Product size : 12mm (width) *36mm (height) *4.8 mm (thickness)
 
Product Color : Pink
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V This product may work abnormally, greater than 6V, may cause 
permanent damage to this product.

Working current :
When the LED is fully turned on in dark light, the workflow is 70mA, and the maximum impulse 
current that can withstand is 300mA;

Maximum power during operation : 0.36W

Product functions :
This product uses USB power supply ,Compatible with computer charger, charging bank, and 
USB interface on the cable board.

After plugging in the USB power, the product will determine whether to turn on the LED through 
the light-sensitive component. the LED will turn off when the light line is strong, the LED will turn 
on when the light is weak.

The light color is determined by 13 pieces of 3014 light beads on the light board.Including but 
not limited to: White, warm white, pink, purple, blue, green, yellow, ultraviolet and so on.

وحدة إضاءة ، على شكل قمر لون بنفسجي مع كاشف إستشعار

 

 إضاءة للتحكم الآلي ، يسهل الحياة من خلال تشغيل الوحدة اثناء انعدام النور تلقائياًً ،

للصدمات مقاومة   ، الصناعية  او  الطبيعية  الإضاءة  توفر  عند  تلقائيا  اطفائها   ويتم 

 وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطبع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه تعتبر أصغر وحدة اضاءة

 كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

/ / كمبيوتر  توصيله كهربائية    / الجوال   / بطارية   / المنزل   / السيارة   :  إستخداماتها 

USB شاشة تلفاز  / واي منفذ



إحتياجاتك الكبيرة
أصبحت سهله و بسيطة

Product Name : LED DAY LIGHT

Model Number : W2023-CK-2

Product size : 12mm ( width ) *42mm ( height ) *4.5mm ( thickness )
 
Product Color : White
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V This product may
work abnormally ,greater than 6V, may cause permanent damage to this product .

Working current :
The working current is 230mA when the light is full , and the working current is between 60-
230mA when the light is low .

Maximum power during operation : 1.2W

Product functions :
This product is powered by USB, compatible with computer, Charger, charging treasure, as well 
as the cable plug on the USB interface This product power-on the default is the off state, the 
touch will switch in the on and off state. 

When the light is on, long press on the touch point will adjust the brightness of the light.

The light color is determined by 6 pieces of 5730 light beads on the light board .Including but not 
limited to: white warm white powder violet blue green yellow ultraviolet ray and so on.

 منتج اضاءة متعدد الاستخدامات  ، وحدة اضاءة باللون الابيض

لمخارج لها  محول  يتوفر  كما   ، مخرج             او  منفذ  اي  على  تعمل  بأنها  تتميز 

 الــ                       والـ                         ، يتم تشغيل الاضاءة من الخلف من خلال اللمس 

 ،تتحكم بقوة الاضاءة ) تقليل او زيادة ( الاضاءة من خلال اللمس المطول خلف المنتج

 )ديمر(

 مقاومة للصدمات وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطيع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه

 يتوفر بها مكان خاص للتعليق لاستخدامها مع المفاتيح الخاصة

تعتبر أصغر وحدة اضاءة كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

 استخداماتها : السيارة / المنزل / بطارية تحويلها الى كشاف / الجوال توصيله كهربائية

 / كمبيوتر / شاشة تلفاز  / واي منفذ

USB

USB

Type-cI Phone 



إضاءة
تستخرج فنّّك الداخلي

Product Name : LED WARM LIGHT

Model Number : W2023-CK-1

Product size : 12mm (width) *42mm (height) *6.5mm (thickness)
 
Product Color : Warm
 
The working voltage : 4V-6V
Rated voltage 5V, less than 4V this product may work
abnormally,Greater than 6V May cause permanent damage to the product.

Working current :
Red, green, blue monochrome on the current is 75mA,The current of the White color is 220MA 
when the red,green and blue three colors are bright at the same time and the gradient current 
of seven colors will fluctuate around 165mA.

Maximum power during operation : 1.2W

Product functions :
This product uses USB power supply, compatible with computers, chargers, power banks, and 
USB interfaces on the cable board.

This product can switch the lighting mode by touching the top of the light panel.

The light mode has a blackout memory .

 منتج اضاءة متعدد الاستخدامات  ، وحدة اضاءة باللون الاصفر

لمخارج لها  محول  يتوفر  كما   ، مخرج             او  منفذ  اي  على  تعمل  بأنها  تتميز 

 الــ                       والـ                         ، يتم تشغيل الاضاءة من الخلف من خلال اللمس 

 ،تتحكم بقوة الاضاءة ) تقليل او زيادة ( الاضاءة من خلال اللمس المطول خلف المنتج

 )ديمر(

 مقاومة للصدمات وظروف الاستخدام المختلفة

 يستطيع استخدامها كل الجنسين من ٧سنوات الى ٧٠ سنه

 يتوفر بها مكان خاص للتعليق لاستخدامها مع المفاتيح الخاصة

تعتبر أصغر وحدة اضاءة كحجم وهي اكثر وحدة اضاءة متعددة الوظائف

 استخداماتها : السيارة / المنزل / بطارية تحويلها الى كشاف / الجوال توصيله كهربائية

 / كمبيوتر / شاشة تلفاز  / واي منفذ

USB

USB

Type-cI Phone 



قطعة قد تحول
 بينك وبين حاجتك

Product Name : TYPE-C Adabtor

Model Number : ADTC
 
Product Color : Black

Use : Android devices & New I Phone Version 

Type :
“Adabtor
type-C to USB USB3.0”

 تعدد الوضائف والأجهزة الالكترونية ومنافذ الإيصال لما بينها ، للحصول على منافع

 متعددة في حياتنا اليومية ، المحول من                    الى                   ، لتكون الحياة

 أسهل مع سكاينج
USBType-c



 إستكشف إمكانيات
هاتفك الشخصي مع مع سكاينج

Product Name : LIGHTNING Adabtor

Model Number : ADLG
 
Product Color : Black

Use : I Phone Old Version 

Type :
“Adabtor
LIGHTNING to USB USB3.0”

للحصول على منافع  ، بينها  لما  الإيصال  الالكترونية ومنافذ  الوضائف والأجهزة   تعدد 

 متعددة في حياتنا اليومية ، المحول من                    الى                         ، لتكون الحياة

 أسهل مع سكاينج
USBLIGHTING





@watcoksa
king Faisal St. Al Khobar
Saudi Arabia
watco@watco.com.sa

0138952025
TOLL FOR FREE


